
 
Referat fra Hotelrådsmødet den 18. november 2019, kl. 16-18 på Hotellet 

A. Orientering fra Hotellet, herunder følgende punkter: 

 Lydsluse 

 Ventilation justeres 

 Mobil publikumsopsætning indkøbes 

 Nyt låsesystem 

 Renovering af hjemmesiden 

 Nyt skab i cafeen 

 Ansøgning om keramikrum i kælder 

B. Orientering fra foreningerne i relation til Hotellet 

C. Orientering vedr. ansøgninger: 

 Ansøgning fra Outdoor-styregruppen blev godkendt med en bevilling på 5000,- kr. til en 

krea-workshop, der skulle sætte fokus på SMAG og FARVE. 

D. Bannere på facaden (Hege orienterer) 

- På baggrund af den snak, der opstod i kølvandet af Heges orientering, blev en projektgruppe 

nedsat til at kigge nærmere på mulighederne for at få en skærm sat op på Hotellets udvendige 

mur mod hovedgaden. Da der dog er mange forskellige holdninger til planen om at opsætte en 

sådan skærm er denne gruppes arbejde midlertidigt sat i bero. Christen og Rebekka har p.t. 

teten ift. processen.  

E. Andet? 

- Der kom et ønske om at de indkøbte juletræer, samt guirlander skulle sættes op udenfor 

Hotellet i december. Rebekka gav beskeden videre til Byron. 

- Årsmødet blev også vendt kort. Det blev aftalt at årsmødet ikke skulle ligge i uge 17. 

- Næste Hotelrådsmøde afholdes 16. januar 2020 kl. 16-18 på Kulturhotellet. 

 


